
Kaupunginhallitus § 193 22.06.2020

Vastaus aloitteeseen / Toivikkeen suon ennallistaminen

Kaupunginhallitus 22.06.2020 § 193

 Esittelijä: kaupunginjohtaja Tuija Telén

 Valmistelija: kaupunkikehitysjohtaja Kari Setälä

 Kaupunginvaltuutettu Harri Lindfors on jättänyt 2.2.2020
kaupunginhallitukselle aloitteen, että Toivikkeen suon ennallistamisesta
tulisi luopua ja suoalueesta tulisi perustaa nykyiselleen jätettävä
luonnonsuojelualue. Hän on perustellut aloitettaan usealla näkökulmalla.
Aloite on kokonaisuudessaan tämän pykälän liitteenä.

 Kaupunginhallitus on kokouksessaan 6.5.2019 § 98 päättänyt käynnistää
hankkeen Toivikkeen suon ennallistamiseksi ja valinnut hankkeen
toteutuskumppaniksi Suomen luonnonsuojeluliiton, sekä päättänyt, että
hanke on mahdollisesti toteutettavan strategisen Kestävä Karkkila
-kehitysohjelman kärkihanke.

 Karkkilan kaupunki on saanut 12.3.2020 asiaan Suomen
luonnonsuojeluliiton lausunnon, jossa mm. todetaan, että ennallistaminen
mahdollistaa suon luonnollisen toiminnan palautumisen ja, että suolajit ja
vesistöt hyötyvät ennallistamisesta ja vedenpintaa nostamalla turvataan
turpeen hiilivarasto sekä mahdollistetaan uuden turpeen syntyminen.
Lausunto on kokonaisuudessaan tämän pykälän liitteenä.

 Taloudelliset vaikutukset
 -

 Esityslistan liite
 - Harri Lindforsin aloite 2.2.2020
 - Suomen luonnonsuojeluliiton lausunto 12.3.2020

Kaupunginjohtajan ehdotus:

 Kaupunginhallitus päättää,

 että aloite ei anna aihetta kaupunginhallituksen 6.5.2020 § 98 päätöksen
kumoamiseksi eikä asian uudelleen käsittelemiseksi.

Käsittely: Risto Sintonen teki Päivi Hellgrenin kannattamana vastaehdotuksen: Asia
palautetaan käsittelyyn.

 Kokouksessa pidettiin neuvottelutauko 17.38 - 17.49.

 Pykälän käsittely keskeytettiin 18.17 ja sitä jatkettiin pykälän 194 ja tauon
19.20-19.27 jälkeen.



 Puheenjohtaja totesi, että on tehty kannatettu vastaehdotus ja suoritetaan
äänestys kättä nostamalla niin, että kaupunginjohtajan ehdotus on kyllä ja
Risto Sintosen ei.

 Äänestykessä Kristo Halme, Satu Ahjoniemi, Heli Ahjoniemi, Jarkko Ilonen,
AnnaTallgren, Rauno Salonen ja Mia Sundström äänestivät kyllä ja Risto
Sintonen ja Päivi Hellgren ei.

Päätös: Kaupunginhallitus päätti kaupunginjohtajan päätösehdotuksen mukaan 7 -
2.

Täytäntöönpano: Aloitteen tekijä


